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Iktatószám: Á/ 2 -    /2023 
Pénzügyi Bizottság 

Rendes 
 Nyílt  

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Telki Község Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 2023. február 6.-án 18:30 órai 
kezdettel a Polgármesteri Hivatal tárgyalójában megtartott rendes nyílt üléséről. 
 

Jelen vannak:  
Deltai Károly     polgármester 
Koltai Piroska     alpolgármester 
Halász Terézia     képviselő 
Dr. Földvári-Nagy László   bizottsági tag, levezető elnök 
dr. Vida Rolland    bizottsági tag, hitelesítő 
Majtényi Kálmán    bizottsági tag 
Láng Richárd      bizottsági tag 
Király Péter     bizottsági tag 
dr. Lack Mónika               jegyző 
Tóth Mónika     pénzügyi csoportvezető 

 
Dr. Földvári-Nagy László levezető bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, a bizottság határozatképes. 
A bizottság a napirendhez felveszi: Csibe Bölcsőde támogatási kérelme, Műfüves háló javítás kérelme. 
Egyebekben Dr. Földvári-Nagy László levezető bizottsági elnök hozzá kíván szólni a napirendhez. 
Bizottsági elnök hitelesítőnek felkéri dr. Vida Rolland bizottsági tagot. 
 
Javasolt napirend:  
 
1./ A Telki község Önkormányzat fenntartásában működő óvoda pedagógusait megillető fenntartói 
pótlékok meghatározásáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
2./ Közszolgálati tisztviselők illetményalapjáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
3./ Takarítási szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés módosítása 
Előterjesztő: polgármester 
 
4./ A vásárolt étkeztetésre vonatkozó szolgáltatási szerződés módosításáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
5./ Csibe bölcsőde támogatási kérelme 
Előterjesztő: polgármester 
 
6./ Műfüves háló javítás kérelem 
Előterjesztő: polgármester 
 
7,/ Telki község Önkormányzat 2023. évi költségvetés  
Előterjesztő: polgármester 
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Egyebek 

Napirend tárgyalása: 

1./ A Telki község Önkormányzat fenntartásában működő óvoda pedagógusait megillető fenntartói 
pótlékok meghatározásáról 
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Lehetne a pályakezdők javára különbséget tenni? 
 
Deltai Károly, polgármester: Tavaly felvettünk pályakezdő de nyugdíj előtt álló kollegát, tehát életkorban 
kellene differenciálni, mert alapvetően fiatalítani szeretnénk az óvodai állományt.  
 
dr. Lack Mónika, jegyző: Kaptunk információt a környékről: Pátyon az óvónők 80 ezer, dajka, ped. 
asszisztens 30 ezer, Budajenőn óvónők 25 ezer, dajka 1 ezer forint pótlékot kap.  
 
dr. Vida Rolland, képviselő: Mindig viszonyítás kérdése, a felsőoktatásban is ilyenek a bérek, mint az 
óvodában. Nem ellenzem, hogy adjunk pótlékot, de csak akkor, ha fenntartható 5 éves távlatban. 
Meghússzorozuk a fizetésük melletti pótlékot, ez így egyből nagyon nagy ugrás. Van fedezet 5 évig? 
 
Deltai Károly, polgármester: Azt sem tudjuk mi lesz jövőre, 3 éve válságok sorozat súlyt minket. Egy éve 
tervezzük, hogy kidolgozunk egy pótlék rendszert, most itt az ideje erről dönteni.  
 
dr. Lack Mónika, jegyző: Havi szinten ez a rendszer 1,2 millió forint lenne. 
 
dr. Vida Rolland, képviselő: Én túlköltekezést látok, de ezt a költségvetésnél megbeszéljük. 
 
Koltai Piroska: Van, aki dajkaként kezdi, óvodapedagógus képzés után pedig más státuszba kerül. Ezt 
kezelné ez a rendszer?  
 
Tóth Mónika, gazdasági csoportvezető: Igen, ugrik minden kategória, mintha újonnan lépne be. 
 
Koltai Piroska, alpolgármester: Abszolút egyetértek a támogatással, de meglepő, hogy ennyi pénzt 
találtunk erre, eddig miért nem volt?  
 
dr. Vida Rolland, képviselő: Cafeteriával együtt már 500 ezer bruttónál fogunk tartani egyes dolgozóknál. 
Én egyetemi docensként nem kapok ennyit. Januártól megemelt ágazati pótlék is lesz.  
 
Majtényi Kálmán, bizottsági tag: Ha ezt nem tudjuk minden évben megadni, annak nagyon rossz üzenete 
van.  
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Az egy év alatti kinevezéseknél tisztázni kell, hogy mikor jár 
vissza az egyszeri pótlék. 
 
Koltai Piroska, alpolgármester: Vannak nyitott kérdések, főleg, hogy a költségvetés mennyire bírja el ezt, 
javaslom ezt halasszuk ezt a döntést.  
 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan – 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – elfogadja 
az alábbi állásfoglalást: 

Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

 1 /2022. (II.6.) számú PÜB állásfoglalása 
 

A Pénzügyi Bizottság elnapolja az előterjesztést.   
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2./ Közszolgálati tisztviselők illetményalapjáról  
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
dr. Lack Mónika, jegyző: Ez kb. 8%-os béremelés.  
 
Tóth Mónika, gazdasági csoportvezető: Hogy bértömegben ez mennyit jelent, a héten kiküldjük. 16 fő 
munkavállaló van, 15 hely van, de részmunkaidők miatt összejön a 16 fő.  
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök:  A költségvetésből kiolvasható a bértömeg, nem?  

Tóth Mónika, gazdasági csoportvezető: Bértömegnél nem látszik az anyakönyvvezető, közteres és a 
gondnok, mert azok más soron szerepelnek. A cafeteria is emelkedik, mert nem lehet kevesebb mint az 
alapbér ötszöröse. Mi eddig egységes cafeteriát adunk minden dolgozónak.  Összeszedjük az adatokat és 
elküldjük.  
 
Láng Richárd: Lehet, hogy a cafetéria növekedéssel ez a 8 % nem is olyan rossz.  
 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan – 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – elfogadja 
az alábbi állásfoglalást: 

Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

2 /2022. (II.6.) számú PÜB állásfoglalása 
 
A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslat elfogadását: 
 
Képviselő-testület megalkotja a Telki Község Önkormányzata Képviselő-testületének .../.... (...) 
önkormányzati rendelete a közszolgálati tisztviselők illetmény alapjáról 
 
3./ Takarítási szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés módosítása  
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Sorba jönnek az emelési igények. A tisztítószer rendelés 
kikerülne a feladatok közül? Ennek az ára pedig 2022-es szinten marad? A meglévő szerződéses kapcsolat 
közbeszerzés volt?  

Deltai Károly, polgármester: Alkudoztuk velük, vállalkozói díj 18%-os mértékű emelését kérik, a 
tisztítószer rendelés kikerülne, a jövőben mi fizetnénk, éves szinten 900 ezer a tisztítószer. Az 
intézményeknél megjelenő takarítószerek a dajkák napközbeni takarítási tevékenységéhez kellenek, azt 
mi fizetjük. Minőségi kifogások a takarító céggel nem jelentősek.   

dr. Lack Mónika, jegyző: Nem volt közbeszerzés, mert van megváltozott munkaképességű 
munkavállalójuk, így közbeszerzés nélkül kötöttünk velük szerződést.  Határozatlan időre szól a 
megbízás. Három hónapra fel lehet mondani, de akkor valószínűleg rosszabb a piaci árakat fogunk kapni. 

Majtényi Kálmán, bizottsági tag: Törekedni kellene a versenyeztetésre a jövőben. 

Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök:   Hogy ellenőrizhető ez a vállalás, hogy tartják a 2022-es árakat 
a tisztítószerekkel? 18%-os emelést kérnek és szolgáltatás pedig csökken, nem érzem támogatandónak. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett - 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – 
elfogadja az alábbi állásfoglalást: 
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Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

 3  /2022. (II.6.) számú PÜB állásfoglalása 
 
 
A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

 
Takarítási szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés módosítása 

 
Telki község Önkormányzat képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Dig-Build Kft-vel ( 5700 Gyula, 
Nagyváradi út 64. ) fennálló vállalkozási szerződés módosításához hozzá járul, a módosított vállalkozási 
díj mértéke nettó 1.703.400.- Ft/ hó 
A töltőanyagok beszerzését a Megrendelő biztosítja. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2022.február 
 
4./ A vásárolt étkeztetésre vonatkozó szolgáltatási szerződés módosításáról 
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
dr. Lack Mónika, jegyző: Szeptemberben a szerződés szerint amúgy is lenne lehetőség emelni. Most soron 
kívül 12 %-os emelést kérnek. 
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Szeptemberben kötöttünk szerződést, már akkor is 10%-os volt 
az infláció és a rezsihelyzet is a nyakunkon volt. Ha ezt nem látták be a szerződéskötéskor az nem a mi 
problémánk. Mit tesznek, ha nem emelünk?  
 
Deltai Károly, polgármester: Bármi is a döntés vállalom a képviseletét, tárgyalni fogok velük. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett – 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – 
elfogadja az alábbi állásfoglalást: 

Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

 4 /2022. (II.6.) számú PÜB állásfoglalása 
 
A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslat elfogadását: 
 

Takarítási szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés módosítása 
 

Telki község Önkormányzat képviselő-testülete nem támogatja a szerződés módosítását.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
  
5./  Csibe Bölcsi támogatási kérelme 
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
 Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök:  2016 óta nem változott a ellátási szerződésben meghatározott 
díj. 
 



5 
 

Deltai Károly, polgármester: Január közepéig várható döntés a központi bértámogatás.  
 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan – 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – elfogadja 
az alábbi állásfoglalást: 

Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

  5 /2022. (II.9.) számú PÜB állásfoglalása 
 
 
A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslat elfogadását: 
 
Telki község Önkormányzat képviselő-testülete jóváhagyja a Csibe Bölcsi Nonprofit Kft.-vel kötött 
ellátási szerződés módosítását, mely szerint  97 000 ft/főre emelkedik az ellátási díj.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2022.február …. 
 
6./   Műfüves háló javítás kérelem 
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Javítási lehetőséggel lehet élni vagy újabb teljes haló cserét 
javasol a sportkoordinátor.  
 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan – 5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen – elfogadja 
az alábbi állásfoglalást: 

Telki Község Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 

  6 /2022. (II.9.) számú PÜB állásfoglalása 
 
 
A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslat elfogadását: 
 
Telki község Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy a műfüves sportpálya hálójának 
javítására biztosítson 170.000,- Ft többlet forrást a költségvetésben. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal                         
 
7./ Telki község Önkormányzat 2023. évi költségvetés 
Előadó: polgármester 
Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.  
  
dr. Vida Rolland: A maradványnál nagyon nagy pluszban vagyunk, 350 millióval de ez eddig hol volt 
látható? Biztos, hogy nem kötelezettséggel terhelt egy része? 
 
Tóth Mónika, pénzügyi csoportvezető: Ebből 145 millió GFT pénz.  
 
dr. Vida Rolland, képviselő: Most nagyon sok van tervezve a maradványra, ha mindig ilyen sokat 
tervezünk rá akkor szép lassan elfogy. Óvodánál nagyon megugrott a kiadás.  
 
Tóth Mónika, pénzügyi csoportvezető: Ömlesztett könyvelés áll rendelkezésre, teljesítés adatot tudok 
kinyerni, de előirányzatot nem tudok, mert egyben volt tavaly. Ezért ez nem lesz értelmezhető. Sok 
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minden nem látszik a tavalyi költségvetésből, mert a gondnok cég és a takarítók nem intézményenként 
számláztak, hanem egybe az önkormányzatnak. Jövőre ez már látszani fog, hogy pontosan hol mennyi a 
költség.  
 
Láng Richárd: A költségvetési kimutatás nem ad túl sok információt, az a kérdés mi mennyit teszünk 
hozzá az egyes intézményeknél. Egy ilyen kimutatást kérhetnénk intézményenként.  
 
Tóth Mónika, pénzügyi csoportvezető: Az óvodának a kiadása a pótlékok betervezése miatt ugrott meg, 
a pótlékok rendszerét azért dolgoztuk ki, mert egy ösztönző rendszer kialakítására kaptunk feladatot.  
 
Deltai Károly, polgármester: Egy rendkívüli PÜB-ön még tudunk beszélni. Pótlékokról is akkor döntsünk. 
Köznevelési Bizottság is tárgyalja majd. 
 
Tóth Mónika, pénzügyi csoportvezető: Ki tudom mutatni, hogy mi a minimál működése a falunak. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság elnapolja a napirendi pontot. 
 
Egyéb 
 
Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök: Fő utcai kukakihelyezésekre Király Gáborral úgy tűnik, hogy 
találunk megoldást. A szegély szintbe lehetne helyet kialakítani kukáknak. Ezt a hivatal megvizsgálhatná.  
 
 
Több hozzászólás nem volt. Dr. Földvári-Nagy László, levezető elnök megköszöni a tagoknak és minden 
jelenlévőnek a részvételt és az ülést bezárja. 
 
 
 
     Dr. Földvári-Nagy László                                dr. Vida Rolland 
   levezető elnök                                                     hitelesítő 


